
PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA KOMISJI
do spraw Budżetu Obywatelskiego w ramach Sycowskiego Budżetu Obywatelskiego na

2024 rok
z dnia 11 września 2023 r.

W dniu 1 1 września2023 r. odbyło sięposiedzenie Komisji do spraw Budżetu Obywatelskiego,
w składzie:

1. Paweł Adamczyk — Przewodniczący Komisji
2. Emilia Januszkiewicz — Członek Komisji
3. Judyta Nolbert — Członek Komisji
4. Agnieszka Weszka — Członek Komisji
5. Rafał Kręblewski — Członek Komisji
6. Andrzej Dembski — Członek Komisji

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

11. 09. 2023

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Pan Paweł Adamczyk — Przewodniczący Komisji.

11. Przyjęcie porządku posiedzenia Komisji.

Komisja przyjęłajednogłośnie proponowany porządek posiedzenia Komisji (załącznik nr 2).

III. Analiza projektów zadań złożonych do Sycowskiego Budżetu Obywatelskiego
na 2024 r.

Komisja kontynuowała analizę i weryfikację wniosków złożonych w terminie naboru oraz
nadesłanych wyjaśnień oraz informacji.

Projekt nr 11) 08/2023
Tytuł projektu: Zakup kosiarki samojezdnej na boisko sportowe w Nowym Dworze.

Komisja rozpatrzyła nadesłane przez wnioskodawcędnia 8.09.2023 uzupełnienie:

„Koszenia odbywają się od marca do listopada. Liczba koszeń około 75. Oprócz koszenia
traktorek będziewykorzystywany do walcowania boiska.”
Przeanalizowano ponownie wszystkie zebrane informacje oraz wnioski.

Dokonano ponownejanalizy kosztów eksploatacji i utrzymania sprzętu.

Przeliczono koszty koszeń: 75 koszeń x 50 zł 3750 zł (rocznie)
Komisja uwzględniła koszty eksploatacji i użytkowania:
- przeglądy (1-2 rocznie) i założono1 h pracy serwisanta 700 + 200 900 zł (rocznie)
- wymiana oleju, serwis i zakup elementów eksploatacyjnych (jednorazowy) — 650 zł (śr.,
rocznie)

Łącznie koszty eksploatacyjnewynoszą: 5.300 zł (rocznie), co przekracza wg regulaminu.

Komisja wydała negatywną opinię do projektu. Uzasadnienie do opinii stanowi załącznik nr 3

do protokołu z dnia 11.09.2023 r.
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VI. Dyskusja, sprawy wniesione i wolne wnioski.
Komisja przeprowadziła dyskusję nad złożonymi projektami.
Nie zgłoszonowolnych wniosków.

Na tym protokół zakończono.
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Paweł Adamczyk

Emilia Januszkiewicz

Judyta Nolbert

Agnieszka Weszka

Rafał Kręblewski

Andrzej Dembski
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Osoba sporządzająca: Emilia Januszkiewicz
Data sporządzenia: 1 1 września 2023 r.
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Załącznik nr ..

Komisja do spraw Budżetu Obywatelskiego

Sycowski Budżet Obywatelski na 2024 rok.

LISTA OBECNOŚCI

Posiedzenie Komisji w dniu 11 września 2023 r.,godz. 13:00.
miejsce: sala 23, UrządMiasta i Gminy w Sycowie
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Imi i nazwisko

Paweł Adamczyk

Judyta Nolbert

Emilia Januszkiewicz

Andrzej Dembski
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Rafał Kręblewski
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Załącznik nr .

PORZĄDEK POSIEDZENIA

Komisji do spraw Budżetu Obywatelskiego

Sycowski Budżet Obywatelski na 2024 rok

w dniu 11 września 2023 r.,godz. 13:00

miejsce: sala 23, UrządMiasta i Gminy w Sycowie

Otwarcie posiedzenia Komisji.

Przyjęcie porządku posiedzenia Komisji.

Analiza projektów zadań złożonych do Sycowskiego Budżetu Obywatelskiego na

2024 rok oraz przesłanych odpowiedzi wnioskodawców.

Dyskusja, sprawy wniesione i wolne wnioski.

Przewodniczący Komisji

Osoba sporządzająca:

Data sporządzenia:



Zał. nr 3

do protokołu z dnia 11.09.2023 r.

Uzasadnienie

Komisji ds. budżetu obywatelskiego dotyczące projektu ID 08/2023 „Zakup kosiarki
samojezdnej na boisko sportowe w Nowym Dworze".

Komisja weryfikując projekt ID 08/2023 stwierdza, iż nie spełnia on wymogów zawartych w 513
ust. 2f, tj. w opinii Komisji nie jest prawidłowy w zakresie wyceny kosztów jego realizacji oraz
eksploatacji oraz w 513 ust. 3f, tj. w opinii Komisji projekt będzie generował koszty utrzymania
większe niż 10% wartości projektu.

Na chwilę obecną Gmina Syców, właściciel nieruchomości, nie przewiduje inwestycji
polegającej na budowie garażu do przechowywania sprzętu, a kosiarka o tak dużej wartości jak

w projekcie powinna być przechowywana w bezpieczny sposób. Po zweryfikowaniu kosztów
eksploatacyjnych i użytkowania, komisja wykazała iż byłyby one wyższe niż określone w
regulaminie 10% wartości projektu. Finansowanie ewentualnych kosztów eksploatacji
i użytkowania kosiarki odbywałoby się z funduszu sołeckiego sołectwa Nowy Dwór, a z

uzyskanych informacji wynika, iż taki wydatek nie będzie przewidziany do ujęcia w planie
budżetowym sołectwa na 2024 r.

Podpisy Komisji:
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Paweł Adamczyk

Emilia Januszkiewicz

Judyta Nolbert

Agnieszka Weszka

Rafał Kręblewski

Andrzej Dembski

i-)dapu«

Zę.<5.


